

2025 İLLER ARASI MESAFE VE ÜCRET CETVELİ

Sayfa no: 1

S.NO	ŞEHİR	KM	ÜCRET	S.NO	ŞEHİR	KM	ÜCRET
1.	ADANA	248	450,00 ₺	41.	İZMİR	1.153	1.400,00 ₺
2.	ADİYAMAN	210	450,00 ₺	42.	K.MARAŞ	141	350,00 ₺
3.	AFYONKARAHİSAR	826	1.200,00 ₺	43.	KARABÜK	925	1.540,00 ₺
4.	AĞRI	817	1.350,00 ₺	44.	KARAMAN	540	1.155,00 ₺
5.	AKSARAY	516	1.045,00 ₺	45.	KARS	895	1.870,00 ₺
6.	AMASYA	639	1.140,00 ₺	46.	KASTAMONU	847	1.650,00 ₺
7.	ANKARA	711	1.150,00 ₺	47.	KAYSERİ	393	700,00 ₺
8.	ANTALYA	794	1.300,00 ₺	48.	KIRIKKALE	637	1.100,00 ₺
9.	ARDAHAN	920	1.400,00 ₺	49.	KIRKLARELİ	1.370	2.117,50 ₺
10.	ARTVİN	885	1.450,00 ₺	50.	KIRŞEHİR	528	1.050,00 ₺
11.	AYDIN	1.128	1.470,00 ₺	51.	KOCAELİ	1.051	1.400,00 ₺
12.	BALIKESİR	1.150	1.500,00 ₺	52.	KONYA	605	1.050,00 ₺
13.	BARTIN	993	1.200,00 ₺	53.	KÜTAHYA	923	1.300,00 ₺
14.	BATMAN	467	750,00 ₺	54.	MALATYA	304	670,00 ₺
15.	BAYBURT	793	1.350,00 ₺	55.	MANİSA	1.133	1.350,00 ₺
16.	BİLECİK	1.011	1.450,00 ₺	56.	MARDİN	388	850,00 ₺
17.	BİNGÖL	517	1.000,00 ₺	57.	MERSİN	318	600,00 ₺
18.	BITLİS	580	1.200,00 ₺	58.	MUĞLA	1.103	1.705,00 ₺
19.	BOLU	899	1.694,00 ₺	59.	MUŞ	624	1.210,00 ₺
20.	BURDUR	895	1.430,00 ₺	60.	NEVŞEHİR	476	1.150,00 ₺
21.	BURSA	1.083	1.400,00 ₺	61.	NİĞDE	455	935,00 ₺
22.	ÇANAKKALE	1.341	1.980,00 ₺	62.	ORDU	744	1.980,00 ₺
23.	ÇANKIRI	741	1.300,00 ₺	63.	OSMANIYE	159	400,00 ₺
24.	ÇORUM	676	1.200,00 ₺	64.	RİZE	954	1.500,00 ₺
25.	DENİZLİ	1.009	1.450,00 ₺	65.	SAKARYA	1.014	1.400,00 ₺
26.	DIYARBAKIR	375	700,00 ₺	66.	SAMSUN	768	1.750,00 ₺
27.	DÜZCE	945	1.550,00 ₺	67.	SİİRT	554	1.155,00 ₺
28.	EDİRNE	1.394	1.870,00 ₺	68.	SİNOP	891	1.700,00 ₺
29.	ELAZIĞ	402	1.375,00 ₺	69.	SİVAS	465	1.200,00 ₺
30.	ERZİNCAN	665	1.705,00 ₺	70.	ŞANLIURFA	193	450,00 ₺
31.	ERZURUM	691	1.925,00 ₺	71.	ŞİRNAK	557	1.375,00 ₺
32.	ESKİŞEHİR	931	1.525,00 ₺	72.	TEKİRDAĞ	1.292	1.848,00 ₺
33.	GAZİANTEP	63	150,00 ₺	73.	TOKAT	529	1.340,00 ₺
34.	GİRESUN	757	1.925,00 ₺	74.	TRABZON	875	1.760,00 ₺
35.	GÜMÜŞHANE	817	1.925,00 ₺	75.	TUNCELİ	538	1.265,00 ₺
36.	HAKKARİ	735	2.255,00 ₺	76.	UŞAK	938	1.300,00 ₺
37.	HATAY	146	350,00 ₺	77.	VAN	739	1.705,00 ₺
38.	İĞDIR	915	1.485,00 ₺	78.	YALOVA	1.116	1.540,00 ₺
39.	ISPARTA	866	1.350,00 ₺	79.	YOZGAT	592	1.485,00 ₺
40.	İSTANBUL	1.161	1.450,00 ₺	80.	ZONGULDAK	975	1.650,00 ₺

MUSABEYLİ 28 90,00 ₺
POLATELİ 15 75,00 ₺
ELBEYLİ 29 90,00 ₺

17.01.2025
SADULLAH BÜYÜKKÖŞKER
ODA BAŞKANI



H CETVELİ

10/2/1954 TARİHLİ VE 6245 SAYILI HARCIRAH KANUNU HÜKÜMLERİ UYARINCA VERİLECEK GÜNDELİK VE TAZMİNAT TUTARLARI

GÜNDELİK MİKTARI (TL)

I- Yurt İçinde Verilecek Gündelikler (Madde : 33)

A- a) Türkiye Büyük Millet Meclisi Başkanı ve Cumhurbaşkan Yardımcıları	715
b) Anayasa Mahkemesi Başkanı, Bakanlar, Genelkurmay Başkanı, Milletvekilleri, Kuvvet Komutanları, Jandarma Genel Komutanı, Sahil Güvenlik Komutanı, Cumhurbaşkanlığı İdari İşler Başkanı, Türkiye Büyük Millet Meclisi Genel Sekreteri, Orgeneral, Oramiraller, Yargıtay, Danıştay, Uyuşmazlık Mahkemesi ve Sayıştay Başkanları, Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı, Danıştay Başsavcısı, Diyanet İşleri ve Yükseköğretim Kurulu Başkanları, Kamu Başdenetçisi	686

B- Memur ve Hizmetlilerden;

a) Ek göstergesi 8000 ve daha yüksek olan kadrolarda bulunanlar (1)	680
b) Ek göstergesi 6400 (dahil) - 8000 (hariç) olan kadrolarda bulunanlar	650
c) Ek göstergesi 3600 (dahil) - 6400 (hariç) olan kadrolarda bulunanlar	635
d) Aylık/kadro derecesi 1-4 olanlar	610
e) Aylık/kadro derecesi 5-15 olanlar	600

¹⁰⁰ 6245 sayılı Harcırar Kanununun 33 üncü maddesinin (b) fıkrasına göre verilecek gündeliklerin hesabında bu tutar esas alınır.

* 6245 sayılı Harcırar Kanununun 33 üncü maddesinin (b) fıkrasına göre yatacak yer temini için ödenecek ücretlerin hesabında gündeliklerinin %75 artırımlı miktarı, (d) fıkrasına göre yapılacak ödemelerde ise görevlendirilenin ilk 10 günü için gündeliklerinin % 60 artırımlı miktarı, takip eden 80 günü için gündeliklerinin %50 si, müteakip 90 günü için ise müstehak oldukları gündeliklerinin %40' ı esas alınır.

II- Arazi Üzerinde Çalışanlara Verilecek Tazminatlar (Madde 50)

50 nci Maddenin 1, 2, 3, 4 ve 5 inci Bentlerinde Yer Alan Personel :

a) Kadro derecesi 1-4 olanlar	105
b) Kadro derecesi 5-15 olanlar	98

Bu tazminattan yararlananlardan;

- 1) Memuriyet mahalli dışındaki çalışma alanlarında hizmet görenler ile 24/2/1984 tarihli ve 2981 sayılı Kanun uygulamasında çalışan Tapu ve Kadastro Genel Müdürlüğü personeline yukarıda yazılı miktarların yarısı ek olarak ödenir.
- 2) Bu çalışmaları dolayısıyla arazide, şantiyede veya gemilerde geceleyenlere bu suretle bulunacak miktarın yarısı ek olarak ayrıca ödenir.